
1 

 

Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva  obce Záriečie zo dňa 13.11. 2023 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková, Ing. Jozef Kollár, Ing. Rastislav Kredatus,  Milan   

                              Lišanik, Miloš Zvonek 

Ospravedlnení:     - 

Prizvaní:               JUDr. Gabriela Zlochová, Mgr. Ľubica Augustiňáková, Lenka Túčková,  

                              Ing. Anna Hoštáková, Mária Marmanová, Jana Malovcová 

Overovatelia :       Ing. Rastislav Kredatus, Andrea Nosková  

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková  

Obsah :  Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní všetci poslanci, privítal 

prítomných prizvaných  a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania 

schopné.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo  program zasadnutia tak ako bol predložený.  

►   V treťom bode programu sa poslanci venovali Protestu prokurátora sp. zn. Pd 

132/23/3306-2 zo dňa 14.9.2023  proti Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2022 o určení 

výšky finančných prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie, 

a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, o prevádzke 

materskej školy v čase školských prázdnin, o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinné školskej dochádzky v Základnej škole s materskou školou a starosta odovzdal slovo 

prokurátorke pani JUDr. Gabriele Zlochovej. Táto v úvode podrobne rozobrala jednotlivé 

body protestu vo vzťahu k VZN a upozornila na ich zosúladenie s platnou legislatívou. 

S prítomnými zástupcami školstva rozobrala tvorbu VZN a v diskusií odporučila riešenia 

problematických § pre zápis detí na povinnú školskú dochádzku, určovanie príslušných 

poplatkov pre materskú školu a školský klub, ako aj prevádzku materskej školy počas 

školských prázdnin. V závere diskusie starosta poďakoval JUDr. Zlochovej za cenné rady, 

odporúčania  a účasť na zasadnutí OcZ.     

Po odchode pani prokurátorky starosta a poslanci s vedúcou školskej jedálne p. Janou 

Malovcovou prerokovali prevádzku školskej kuchyne z hľadiska vzniku odpadov a tvorby 

jedálneho lístka. Vzniknutý biologický odpad z kuchyne je odvážaný 1 x týždenne 

zazmluvnenou firmou v objeme cca 40 kg ( zberný sud). Výber jedál do týždenného jedálneho        

lístka, ktorý je zverejnený v priestoroch MŠ a na webových stránkach základnej školy, je  

v zmysle predpísaných nutričných hodnôt a platných nariadení, ročného obdobia 

a dostupnosti sezónnych potravín a v nemalej miere od stravovacích návykov detí. Aj po 

zohľadnení všetkých podmienok vzniká odpad, ktorého množstvo nie je možné vopred 

naplánovať a odhadnúť.   

Po krátkej diskusii starosta poďakoval riaditeľke, ekonómke a vedúcej školskej jedálne za 

účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

►  Vo štvrtom bode sa prerokovala ponuka f. Premier Consulting EU, s.r.o. z Komárna na 

realizáciu verejného obstarávania na dodávateľa stavebných prác pre projekt Kanalizácia 

Mestečko a Záriečie. Uvedené VO je potrebné zrealizovať z dôvodu schváleného dotačného 

financovania z Environmentálneho fondu, kde sa podala žiadosť na výzvu v roku 2023. Podľa 
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podmienok vo výzve je obec povinná dokladovať dodávateľa na dielo v zmysle zákona č. 

343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní. 

Poslanci výber firmy pre realizáciu a aj nové verejné obstarávanie odsúhlasili. 

►  V piatom bode starosta s poslancami prediskutovali viacero tém. 

Ako prvé poslanci schválili uzatvorenie zmluvného vzťahu na  12 mesiacov s právnikom, 

ktorý by podľa potreby poskytoval svoje služby pre obec v mesačnom paušále 150,- eur. 

Ako druhé vzali na vedomie žiadosť p. Mgr. Kataríny Daníkovej o prenájom sály KD pre 3-

troj mesačný kurz Školy chrbta. Ďalej v diskusii prerokovali prípravu Mikuláša 2023 – počet 

balíčkov, ich cenu a časové aj personálne obsadenie. Bližšie sa bude riešiť pred dátumom 

6.12.2023. 

V diskusií p. Pecková predložila poslancom potrebu riešiť nové znenie všeobecne záväzných 

nariadení pre poplatok za komunálny odpad a miestne dane na rok 2023. V príprave sa 

prehodnotia a zapracujú získané údaje z programu ELWIS a určí sa nová výška poplatku a 

jeho výpočet. Poslanci tiež navrhli zvýšenie daní z nehnuteľnosti o 20% z dôvodu pokryť 

finančné výdavky na  zvýšené splátky úrokov z čerpaných pôžičiek pre obec. 

Po vypracovaní budú návrhy oboch VZN zverejnené a preposlané poslancom.   

►  V šiestom bode poslanci vzali  na vedomie Správu z plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ 

zo dňa 19.09.2023. Venovali sa príprave nadchádzajúcim akciám do konca kalendárneho roka 

– 3.12. akcia Roayl Rangers ecav Záriečie, 8.12. obecná zabíjačka, 17.12. Advent 2023 o 15 

hod. v KD. 

 

 

Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie 

zastupiteľstva. 

  

Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

  

Overovatelia:    Ing. Rastislav Kredatus  

                          Andrea Nosková 

                                                                                                    Peter Haluška  

                                                                                                     starosta obce       


